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Datum:    27. 2. 2023 
 
 

ZAPISNIK 2. SEJE SVETA STARŠEV 
OSNOVNE ŠOLE KOPER v šolskem letu 2022/2023 

 
  
2. seja Sveta staršev Osnovne šole Koper v šolskem letu 2022/2023 je potekala v 
ponedeljek, 27. 2. 2023, od 17.30 do 20.00 v amfiteatralni dvorani Osnovne šole Koper (prvo 
nadstropje C1 – 02). 
 
 
Prisotni člani:  Alma Brdar (2.a), Merima Lelić (2.b), Zlatan Murtić (2.c), Blaž Kastelic 

(2.d), Barbara Purgar (3.a), Vojka Lapajne (3.c), Petra Gunjač (4.a), 
Manon Vračič (4.b), Izidora Pifka (4.d), Tjaša Vidic (5.b), Goran Radetič 
(5.d), Nina Ferligoj (6.a), Tatjana Tanackovič (6.b), Jana Flego (6.c), 
Matjaž Podobnik (6.d), Darja Sekulič (7.a), Edvin Boškin (7.b), Snježana 
Ivanić Tatić (7.c), Mojca Jejčič (7.d), Dimitrij Marušič (8.a), Sara Rožič 
(8.b), Andrej Erzetič (8.c), Maja Grbac (8.d), Urška Jurak (8.e), Mirella 
Baruca (9.a), Doris Lovrečič Skrt (9.d), Svetlana Bogatinov (9.e) 

  
Odsotni člani: Aleš Curk (1.a), Eva Bizjak (1.b), Žanet Arnaut (1.c), Janja Benič (1.d), 

Elvira Nuhanović Kendić (3.b), Teja Žnider (3.d), Magdalena Škrlj Bura 
(4.c), Romeo Palčič (5.a), Nina Štefe (5.c), Marko Majkić (7.e), Alan 
Medveš (9.b), Violeta Todorovič Novak (9.c) 

  
Ostali prisotni: Ingrid Poropat, ravnateljica, Tamara Bibalo, pom. ravnateljice, Niti Krota 

Bagari, pom. ravnateljice, Milena Skočir, tajnica  
 
Sprejet je bil naslednji dnevni red: 
 

• obravnava in potrditev dnevnega reda, 
• pregled in potrditev zapisnika 3. seje Sveta staršev Osnovne šole Koper v 

šolskem letu 2022/2023, 
• pregled in potrditev zapisnika 1. seje Sveta staršev Osnovne šole Koper v 

šolskem letu 2022/2023, 
• seznanitev z Letnim poročilom Osnovne šole Koper za leto 2022,  
• seznanitev z Letnim programom dela in finančnim načrtom Osnovne šole 

Koper za leto 2023,  
• poročanje predstavnikov staršev v Svetu šole 
• pregled realizacije sprejetih sklepov 
• pobude in vprašanja staršev (koordinator predsednica Sveta staršev). 

 
Zapisnik je pisala tajnica Milena Skočir. 
 
Sejo je vodila predsednica ga. Mirella Baruca. Ugotovila je, da je Svet staršev OŠ Koper 
sklepčen. 
 



 
K TOČKI 1 
 
Razprave k tej točki ni bilo. Po izvedenem glasovanju je bil predlagani dnevni red soglasno 
sprejet. 

 
 

SKLEP 1 
 
Svet staršev Osnovne šole Koper potrjuje predlagani dnevni red 2. seje Sveta staršev 
Osnovne šole Koper. 
 
Glasovanje o sklepu je potekalo javno z dvigom rok. Izid glasovanja je bil: 21 ZA, NIHČE 
PROTI, NIHČE VZDRŽAN. 
 
K TOČKI 2  
 
Razprave k tej točki dnevnega reda ni bilo. Predsednica je predlagala naslednji sklep: 
 
SKLEP 2 
 
Svet staršev Osnovne šole Koper potrjuje zapisnik 3. seje Sveta staršev Osnovne šole 
Koper z dne 16. 5. 2022. 
  
 
Seji se pridruži 1 predstavnik. 
 
Glasovanje o sklepu je potekalo javno z dvigom rok. Izid glasovanja je bil: 22 ZA, NIHČE 
PROTI, NIHČE VZDRŽAN. 
 
 
K TOČKI 3 
 
Razprave k tej točki dnevnega reda ni bilo. Predsednica je predlagala naslednji sklep: 
 
SKLEP 3 
 
Svet staršev Osnovne šole Koper potrjuje zapisnik 1. seje Sveta staršev Osnovne šole 
Koper z dne 28. 9. 2022. 
 
 
Seji se pridružita 2 predstavnika. 
 
Glasovanje o sklepu je potekalo javno z dvigom rok. Izid glasovanja je bil: 24 ZA, NIHČE 
PROTI, NIHČE VZDRŽAN. 
 
 
K TOČKI 4 
 
Predsednica je povabila ravnateljico k besedi.  
Seji se pridruži 1 predstavnik. 
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani šole. Ravnateljica je na kratko povzela vsebino 
letnega poročila za leto 2022, ki zajema poslovno in računovodsko poročilo.  



Nekaj poudarkov: v letu 2022 je OŠ zaključila s tremi dolgoletnimi projekti Jež, Pogum in 
Erasmus. V koledarskem letu 2022 je bilo na dan 31. decembra 984 otrok v 39 oddelkih in 
145 zaposlenih. 95,6% vpisanih učencev je uspešno zaključilo šolsko leto 2021/2022. V 
celoti so bili doseženi zastavljeni cilji, med njimi tudi posebni, npr. odcepitev Svetovalnega 
centra za otroke in mladostnike, ki je s 1. 9. 2022 postal samostojni zavod. Na področju 
investicij so bili cilji celo preseženi: šola je pridobila prvo od treh učilnic na prostem, pet 
učilnic in kabinetov v kletnih prostorih, kinestetično opremo, zatravitev ploščadi in zračno 
zaveso na vhodu za privarčevanje energije, stojalo za kolesa, informacijske monitorje na 
dveh vhodih, dodatno gradivo za knjižnico in izdali 1.200 kosov zbirke Dotiki. V letošnjem 
proračunu je MOK predvidila sredstva za nabavo sončnih celic. Predstavniki so bili 
seznanjeni s poročilom o delovanju Šolskega sklada OŠ Koper. Stanje sredstev na dan 31. 
12. 2022 je bilo 19.966,00 EUR.  
 
Ob 17.40 se seji pridruži še 1 predstavnica.  
 
Pripravljeno je bilo tudi poročilo o delovanju Razvojnega sklada OŠ Koper, iz katerega niso 
bila porabljena sredstva. Za to koledarsko leto pa je bil pripravljen predlog porabe,med 4.800 
EUR in 5.000,00 EUR, ki je bil podprt. Stanje sredstev na  računu na dan 31. 12. 2022 je 
21.405 EUR. Predstavniki  staršev v Razvojnem skladu OŠ so Andrej Erzetič, Matjaž 
Podobnik in gospa Kosančič.  
 
Predsednica je predlagala naslednji sklep: 
 
SKLEP 4  
 
Svet staršev Osnovne šole Koper se seznani z Letnim poročilom Osnovne šole Koper 
za leto 2022 in daje pozitivno mnenje k Letnemu poročilu Osnovne šole Koper za leto 
2022. 
 
Glasovanje o sklepu je potekalo javno z dvigom rok. Izid glasovanja je bil: 25 ZA, NIHČE 
PROTI, NIHČE VZDRŽAN. 
 
 
K TOČKI 5 
 
Predsednica je povabila ravnateljico k besedi.  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani šole. Ravnateljica je na kratko povzela vsebino. 
Nekaj poudarkov: ravnateljica pove, da ministrstvo pripravlja spremembe glede organizacije 
podaljšanega bivanja, predvidoma čez 2 šolski leti. O spremembi bodo starši pravočasno 
seznanjeni. Poleg MOK tudi OŠ Koper sama organizira dneve ustvarjalnosti oziroma tabor 
za nadarjene. Na šoli se uspešno razvija področje družbeno koristnih del. V marcu se 
zaključuje projekt MOČ MLADIH, ki bo staršem predstavljen na seji v maju 2023.  
 
Učiteljski zbor pri učencih išče pozitivne učinke; tako je na preozkih in prepolnih šolskih 
hodnikih nastal simpatičen video o pravilih in bontonu obnašanja v gneči brez prerivanja, ki 
so ga posneli učenci skupaj z učiteljico. Učenci, ki so izdelali najlepšo skupno masko, so 
prejeli nagrado – ogled filma v Cineplexu. Društvo za boljši svet je izvedlo gledališko 
predstavo in delavnice  v vsakem oddelku sedmošolcev.  
 
Ravnateljica se je zahvalila delovni skupini (Svetlana Bogatinov, Tatjana Tanackovič in Teja 
Žnider) ob skrbnem pregledu in dopolnitvi pravil in hišnega reda.  
 
Investicije se nadaljujejo v smeri zagotavljanje varnosti šole (prometna ureditev pred šolo) in 
v učinkovitejšo oziroma funkcionalno opremo: kinestetična učna oprema, menjava 



razsvetljave v športni dvorani v skladu z normativi za izvajanje tekmovanj, postavitev sončnih 
celic, povečanje jedilnice … Na pobudo staršev, da se postavi na betonske klopce pred šolo 
les, je ravnateljica razložila, da se zatakne pri pravicah arhitektov – tako za betonske kocke 
pred šolo kot pri razširitvi jedilnice (šola je bila načrtovana za 650 otrok, 968 učencev pa jih 
šteje v šolskem letu 2022/2023). Dodala je, da v smeri realizacije omenjenih investicij že 
potekajo dogovori, in da se bo 100 učencev iz osnovne šole z italijanskim učnim jezikom 
predvidoma po prvomajskih praznikih preselilo na OŠ Koper zaradi obnove zgradbe matične 
šole. Predsednica je opozorila na vsebinsko napako na 22. strani, mandat sveta staršev traja 
eno leto, ne dve. 
 
Ravnateljica je pri tej točki izpostavila medsebojno sodelovanje med šolo in starši, pri čemer 
je izpostavila pričakovanja glede večje odzivnosti staršev, ko šola prosi bodisi za 
izpolnjevanje papirjev, splošnih soglasij in posebnih soglasij ter podobno (npr. za letošnje 
zdravniške preglede v 2., 3., 8. in 9. razredu morajo starši posebej podpisati soglasje ipd.). 
Hkrati se je zahvalila za vse konstruktivne predloge, ki jih starši podajajo na roditeljskih 
sestankih. Predsednica staršev je ob tem dodala, da bi morala biti udeležba na prvem 
roditeljskem sestanku za starše oziroma skrbnike obvezna oziroma bi šola morala izpostaviti 
pomembnost prvega roditeljskega sestanka. Nina Ferligoj je apelirala, da se pri organizaciji 
roditeljskih sestankov upošteva dejstvo, da imajo nekateri starši več otrok in se ne morejo 
hkrati udeležiti dveh sestankov hkrati in da se jih ne organizira ob sredah (podaljšani delovni 
urniki). Urška Jurak je prosila, da se dosledno uporablja EAsistent za prenos informacij (še 
posebno, ko gre za sklice sestankov, zahtevo za podpisovanje soglasij ipd.), saj objavo 
vabila na roditeljski sestanek na spletni strani šole lahko marsikdo spregleda. Tako se je to 
zgodilo pri sklicu  2. roditeljskega sestanka, ko je bilo vabilo na roditeljski sestanek objavljeno 
kot vabilo za skupno predavanje na spletni strani in ga niso prejeli v obliki obvestila vsi 
oddelki. Zato je tudi bila izjemno nizka udeležba. Tjaša Vidic je po podani evalvaciji udeležbe 
staršev na roditeljskih sestankov s strani ravnateljice predlagala razpravo na temo izvedbe 
teh srečanj tudi preko ZOOM-a. Ravnateljica je izpostavila pomembnost prisotnosti staršev v 
šoli in s tem neposrednih stikov med šolo in starši, ki jih v času COVIDa ni bilo možno 
izvajati.  Tatjana Tanackovič je še opozorila na težavo pri izvajanju hibridnih sestankov 
zaradi slabše slišne kakovosti prek ZOOM-a. S strani predstavnikov je bil podan še predlog, 
da se ohrani možnost izvedbe individualnih govorilnih ur prek ZOOM-a.  
 
Predsednica se je zahvalila ravnateljici za izčrpno predstavljena dokumenta pri točkah 4 in 5 
in predlagala naslednji sklep: 
 

SKLEP 5  
 
Svet staršev Osnovne šole Koper se seznani z Letnim programom dela in finančnim 
načrtom Osnovne šole Koper za leto 2023 in daje pozitivno mnenje k Letnemu 
programu dela in finančnemu načrtu Osnovne šole Koper za leto 2023. 
 
Glasovanje o sklepu je potekalo javno z dvigom rok. Izid glasovanja je bil: 26 ZA, NIHČE 
PROTI, NIHČE VZDRŽAN. 
 
 
K TOČKI 6 
 
Predstavnik staršev v Svetu zavoda, g. Dimitrij Marušič, je na kratko poročal o sprejetih 
sklepih in razpravah na zadnji seji. Poudaril je, da je vsebina pogosto enaka tisti, o kateri se 
razpravlja že na sejah Sveta staršev. Opozoril je tudi, da bo v maju potekel mandat 
predstavnikom Sveta zavoda in da bo potrebno izpeljati v okviru Sveta staršev volitve za in 
imenovanje treh predstavnikov za nov štiriletni mandat. V zvezi s tem je bila s strani 
predsednice podana informacija, da bo po prejetju sklepa oziroma poziva s strani Sveta 



zavoda k izvolitvi treh predstavnikov izveden javni poziv vsem staršem oziroma skrbnikom 
učencev OŠ Koper skladno s poslovnikom o delu Sveta staršev.  
 
SKLEP 6 
 
Svet staršev Osnovne šole Koper se seznani s poročilom predstavnikov staršev v 
Svetu zavoda. 
 
Glasovanje o sklepu je potekalo javno z dvigom rok. Izid glasovanja je bil: 26 ZA, NIHČE 
PROTI, NIHČE VZDRŽAN. 
 
 
K TOČKI 7 
 
Pregled realizacije sklepov je bil podan kot gradivo. Predstavniki staršev so prejeli skupaj z 
vabilom in gradivom k 2. seji tudi izpis sklepov 3. seje SS z dne 16. 5. 2022 in 1. seje SS z 
dne 28. 9. 2022. Ugotovi se, da so bili vsi sklepi realizirani. 
 
 
K TOČKI 8 

 
Na prejeta in zbrana vprašanja predstavnikov v Svetu staršev za 2. sejo in pisni odgovori 
prejemnikov vprašanj je vodstvo šole pisno posredovalo predstavnikom, ki so vprašanja 
oziroma pobude podali. Dogovorjeno je, da se pobude in vprašanja pošlje tako kot 
doslej vsem predstavnikov Sveta staršev kot gradivo.  
 
Pri tej točki je bila izpostavljena vsebina glede organizacije šol v naravi in izletov predvsem 
za generacije, ki so bile ob te možnosti zaradi COVID obdobja. Andrej Erzetič je predlagal, 
da se ponovno uvede možnost organizacije šol v naravi (npr. kamp Menina). V primeru, da bi 
učenci želeli na izlet oziroma v šolo v naravi, ki niso načrtovani, mora biti podana pobuda 
staršev posameznih oddelkov in nato s strani predstavnikov oddelkov na Svetu staršev 
pravočasno - torej leto pred odhodom na izlet oz. šolo v naravi. Vse informacije o 
nadstandardnih programih so zbrane v letnem poročilu za predhodno šolsko leto, načrtovane 
aktivnosti pa v letnih programih dela.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.00. 
 
 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    
 
Zapisala:                       Mirella Baruca  
Milena Skočir                           Predsednica Sveta staršev  
                                          Osnovne šole Koper   

 


